
           
 
 
 
Interpellation från Jan Jönsson (L) till Emilia Bjuggren (S) angående 
möjligheterna till prao för skolungdomar 
 
Av utbildningsförvaltningens Tertialrapport 2 framgår att anskaffningen av praoplatser till elever i 
grundskolan har varit svårare än före pandemin. En förklaring är att många arbetsgivare inte längre tar 
emot prao-elever som är under 18 år, vilket gör att det således inte finns utrymme för 
grundskoleelever. Samtidigt kan prao i många fall fungera särskilt bra för elever som kanske är 
omotiverade till studier men samtidigt kan göra ett bra praktiskt arbete och sedan hitta motivation för 
skolarbetet. Överhuvudtaget är prao ofta ett bra sätt för elever med olika svårigheter att få prova på 
olika arbetsplatser.  
 
Om praoverksamheten ska bli meningsfull behöver eleverna ges möjlighet att komma ut på riktiga 
arbetsplatser (dvs. inte prao i den egna skolan). De ska inte heller vara hänvisade till prao hos sina 
föräldrar eller släktingar eftersom de då inte möts av de vuxna förväntningar som är en central del av 
praoupplevelsen. Vi ser därför att det behöver görs ytterligare ansträngningar för att få fler 
arbetsgivare att öppna för prao även från grundskoleelever. 
 
Mot denna bakgrund vill vi ställa följande fråga: 
 

 Vad gör skolborgarrådet för att fler företag och organisationer ska ta emot praoelever från 
grundskolan?


